A humanitarian initiative to support the people of Gaza, providing 10 tons of food aids

As an expression of our company's commitment to social and humanitarian responsibility, Jade Textile declared its active engagement in the efforts exerted to provide humanitarian relief to our people in the Gaza Strip, who are experiencing harsh conditions at this critical moment.
Our contribution was to provide 10 tons of basic food aid via the relief land bridge, and the quantity will be expanded to 20 tons in the coming few days, as part of a collective effort that represents solidarity and collaboration to tackle humanitarian difficulties. With pride and determination, Mr. Selim Şankaya, CEO of Jade Textile in Egypt, participated in such efforts in cooperation with the executive team and staff of Jade Textile.
Aid mobilization and transportation were meticulously planned to ensure that it arrived safely and quickly to families in need in Gaza. We proudly declare our ongoing commitment to delivering critical assistance to underserved communities, and we will continue to work hard and collaborate with the Egyptian Food Bank to ensure long-term support.



مبادرة إنسانية لدعم أهل غزة وتقديم 10 أطنان من المساعدات الغذائية

تعبيرًا عن التزامنا الراسخ بالمسؤولية الاجتماعية والإنسانية، أعلنت شركة جيد تكستايل عن مشاركتها النشطة في جهود تقديم المساعدات الإنسانية إلى أهلنا في قطاع غزة، الذين يواجهون ظروفًا صعبة في هذا الوقت الحرج.

تمثلت مساهمتنا في توفير 10 طن من المساعدات الغذائية الأساسية عبر جسر الإغاثة البري و سيتم استكمال الكمية الي 20 طن خلال الأيام القادمة ، في إطار جهد جماعي يعكس التضامن والتكاتف لمواجهة التحديات الإنسانية. بفخر وتفانٍ، شارك السيد سليم شنكايا، الرئيس التنفيذي لمجموعة جيد في مصر، في هذه الجهود بالتعاون مع فريق القيادة والعاملين في شركة جيد تكستايل.

تم تنظيم عمليات تعبئة ونقل المساعدات بعناية فائقة لضمان وصولها الفوري والمأمون إلى الأسر المحتاجة في غزة. نعلن بكل فخر عن التزامنا الدائم بتقديم الدعم اللازم للمجتمعات المحتاجة، وسنواصل العمل الجاد والتعاون مع بنك الطعام المصري لتقديم الدعم المستدام.

